
  

 

 

 

Milí podporovatelé a přátelé DEJME DĚTEM ŠANCI, 

 

začátkem roku vždy vyhodnocujeme rok uplynulý, porovnáváme meziroční výsledky jednotlivých projektů, 

připravujeme výroční zprávu a plánujeme akce pro rok stávající. Letos jsme navíc navázali spolupráci s novým 

dětským domovem, intenzivně pracujeme na přípravách projektu Běhám pro děti, kam se již brzy budete moci 

registrovat nebo na nových webových stránkách DDŠ, které také již brzy spustíme. Více o událostech, které 

nás v lednu potkaly, se dočtete na následujících řádcích.   

   

V lednu jsme navázali spolupráci s 53. dětským domovem. 

Stal se jím Dětský domov Pyšely a my jsme rádi, že můžeme 

zase o něco víc dětem podat pomocnou ruku ve chvílích,  

kdy vstupují bez stabilního zázemí biologické rodiny  

do samostatného života, a zároveň jim přinést trochu víc 

radosti a možnosti se rozvíjet a dosáhnout v životě svých 

vysněných cílů.  

 

 

 

„Děti nejsou v dětských domovech proto,  

že zlobily, ale protože zlobili jejich rodiče.“ Věta, 

která přesně vystihuje situaci dětí v dětských 

domovech a která zazní v úvodu studentského 

představení Takže asi tak na Nové scéně 

Národního divadla, které jsme s kolegyněmi 

navštívily ve čtvrtek 9.1. Scénář je psaný  

na základě otázek a odpovědí dětí z dětských 

domovů o tom, jak vnímají přístup většinové 

společnosti k dětem z „děcáků“ a jak  

se ve společnosti jako děti z „děcáků“ cítí. Jednu roli zde ztvárnila také „naše“ studentka Johanna, kterou 

podporujeme v rámci projektu POMOZ MI DO ŽIVOTA.  Představení bylo moc působivé a doporučujeme  

jej každému, kdo by chtěl nahlédnout do života dětí, které bohužel nesou vinu za selhání svých rodičů, nikoliv 

své vlastní…   

Stále rozšiřujeme spolupráci  
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Česká televize uvedla do vysílání nový seriál Děcko, který se zabývá otázkami náhradní 

rodinné péče, samoživitelství, domácího násilí atd. Ve čtvrtek 16.1. jsme se rádi 

zúčastnili premiéry i následné debaty. Děkujeme scénáristce Kateřině Krobové a ČT  

za pozvání.  

 

 

DEJME DĚTEM ŠANCI byla i letos charitativním partnerem 

Rakouského plesu, který se konal v pátek 24.1. na pražském Žofíně. 

Ples pořádá Spolek Rakušanů žijících v České republice v čele  

s Dr. Erwinem Hanslikem. Spolu s příspěvky z lekce čtverylky, která  

se konala den před plesem v rezidenci rakouské velvyslankyně, činila 

podpora našich dětí z plesu 103 080 Kč. Děkujeme! 

 

 

Každoroční neformální setkání s úzkým okruhem 

podporovatelů, přátel a patronů je vždy spojeno 

s oslavou narozenin naší organizace.  

V úterý 28.1. jsme tak společně v cukrárně 

Myšák oslavili v lehkém předstihu 14. narozeniny 

DEJME DĚTEM ŠANCI. Kromě oslavy narozenin  

je smyslem tohoto přátelského setkání vzájemné 

bližší seznámení se s našimi podporovateli. Osobní 

rovina spolupráce je pro nás velice příjemnou a také důležitou součástí vzájemného vztahu, neboť tak mohou 

naši podporovatelé více nasát vše o naší činnosti a aktivitách, kterým se věnujeme a my máme příležitost více 

poznat ty, kteří nám pomáhají. Jsme rádi, že jsme jim v tento večer mohli osobně představit také Jarka a Verču, 

které jsme podporovali a Dana, který je stále součástí Stipendijního programu. Těší nás, že nadále zůstáváme 

v kontaktu i s těmi, kteří již opustili brány dětského domova. Děkujeme všem partnerům, kteří se podíleli  

na pohoštění pro naše hosty a všem, kdo si udělali čas a do cukrárny Myšák za námi zavítali. Narozeniny DDŠ 

jsme si společně opět moc užili. 😊  

  

Problematika náhradního rodičovství v ČT 

Atmosféra věhlasných vídeňských plesů  

na Žofíně 

 

Novoroční setkání u Myšáka  

 

 

 

https://www.ceskatelevize.cz/vse-o-ct/pro-media/presskit-jarni-programove-schema-2025/
https://www.ceskatelevize.cz/vse-o-ct/pro-media/presskit-jarni-programove-schema-2025/


  

 

 

 

Rádi jsem využili možnosti představit aktivy  

DEJME DĚTEM ŠANCI na konferenci Scaleupboard  

pro zakladatele a CEO firem. Navazování nových kontaktů  

a partnerství je pro nás velkou výzvou, kterou rádi 

přijímáme. Ve čtvrtek 21.1. se proto vydaly naše paní 

ředitelka Míša Chovancová s Dittou Pospíchalovou  

na konferenci, kde účastníkům nastínily možnosti podpory 

dětí a mladých lidí z dětských domovů a také to, proč je tato 

podpora tak důležitá. Nejde jen o zlepšení kvality života 

jednotlivých dětí, ale také o celospolečenský dopad, který 

představuje jejich úspěšné začlenění do společnosti  

po odchodu z domova.   

 

 

Milí pánové, nezapomeňte na své ženy na svátek 

svatého Valentýna (již tento pátek) a potěšte  

je kyticí růží. Objednat ji můžete online 

na www.ruzovy-eden.cz a podpořit tím naše děti. 

Z každého zakoupeného stonku jde 1 Kč  

na dobrou věc. Podpora netrvá jen na Valentýna, 

takže dobrý skutek zakoupením růží můžete udělat kdykoliv. V posledním kroku objednávky stačí vybrat 

DEJME DĚTEM ŠANCI 😊 

 

 

 Již brzy se můžete těšit na spuštění registrací do jubilejního 10. ročníku 

projektu BĚHÁM PRO DĚTI a také našich nových webových stránek! 

 

 Za 14 let činnosti jsme díky vám podpořili více než 4,5 tisíce dětí částkou přesahující  

85 miliónů Kč! Děkujeme! 

 

S přáním pěkného dne, za všechny v DEJME DĚTEM ŠANCI, 

Katka Hrubá  

Konference Scaleupboard 

 

 

Růže pro dámy a dobrý skutek 

k tomu 

 

 

https://ruzovy-eden.cz/

